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ΠΡΟΣ: Βουλή των Ελλήνων   

                

                    

 ΚΟΙΝ.: Όπως Πίνακας Κοινοποιήσεων

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Ερώτηση και Α.Κ.Ε.» 

ΣΧΕΤ: Η με αριθμό πρωτ. 2392-94/17-1-2022 Ερώτηση και Α.Κ.Ε.

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης και Α.Κ.Ε. που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τους αναφερόμενους 

στον Πίνακα Κοινοποιήσεων Βουλευτές, σας γνωστοποιούμε ότι το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας ενημέρωσε επί του 

θέματος την Εθνική Αντιπροσωπεία κατά την προφορική συζήτηση της Ερώτησης στις 4.3.2022. Παραθέτουμε αποσπάσματα από 

τα Πρακτικά.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΑΜΥΡΑΣ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας): «Κατ΄αρχάς,ο ΔΕΔΔΗΕ διέπεται από νομοθετικές 

ρυθμίσεις που ρυθμίζουν, επηρεάζουν και καθορίζουν τις αποδοχές και για το προσωπικό και για τα ανώτερα διοικητικά τους 

στελέχη. Έχουμε, λοιπόν, το ν.4643/2019, το άρθρο 4 παράγραφος 1 που μας περιγράφει τον τρόπο που πληρώνονται οι 

οργανικές θέσεις των ανωτάτων στελεχών που ως γνωστό γίνεται μετά από δημόσια βεβαίως προκήρυξη, συμβάσεις ορισμένου 

χρόνου μέχρι τριετούς διάρκειας με τη δυνατότητα ανανέωσης άπαξ.

Η γενική συνέλευση του μετόχου είναι εκείνη που αποφασίζει. Δεν αποφασίζει το Διοικητικό Συμβούλιο ούτε σε ποιον θα 

δοθεί, ούτε πόσα bonus θα δοθούν. Η γενική συνέλευση, λοιπόν, του μετόχου αποφάσισε στις 16 Ιουνίου του 2021 και ενέκρινε 

το πρακτικό με τον αριθμό 60 την ισχύουσα πολιτική αποδοχών της εταιρείας, η οποία βεβαίως είναι δημοσιευμένη στην 

ιστοσελίδα του ΔΕΔΔΗΕ. Ποιος είναι ο σκοπός αυτής της διαδικασίας; Είναι η ευθυγράμμιση του στελεχιακού δυναμικού για την 

επίτευξη των στόχων της εταιρείας, η καλύτερη κατανόηση από τα στελέχη του ρόλου τους, η καλλιέργεια εταιρικής κουλτούρας 

και η αναγνώριση βεβαίως από την εταιρεία της προσπάθειας των στελεχών. Να τονίσω κάτι ξεκάθαρα. Τα όποια bonus παίρνουν 

τα στελέχη της επιχείρησης, πρώτον, τα παίρνουν μετά την απόφαση της γενικής συνέλευσης και δεύτερον, τα ποσά που παίρνουν 

εισπράττονται –για να το πω έτσι απλά- από τα κέρδη της εταιρείας. Δεν επιβαρύνουν ούτε κατά μισό σεντ κανέναν λογαριασμό 

ρεύματος κανενός καταναλωτή. Γι’ αυτό να είμαστε ξεκάθαροι.

Τον Δεκέμβριο του 2020 εγκρίθηκε από το Διοικητικό Συμβούλιο του ΔΕΔΔΗΕ το πρώτο σχέδιο ανάπτυξης δικτύου, το 

ΣΑΔ, περιόδου 2021-2028 το οποίο δόθηκε στη ΡΑΕ προς διαβούλευση με αρχικό ποσό επενδύσεων 309 εκατομμύρια ευρώ.

Στις 13 Μαΐου εγκρίθηκε η αναθεώρηση αυτού του σχεδίου στηριζόμενο στις συνθήκες που επικρατούσαν ιδιαίτερα όσον 

αφορά στην πανδημία αλλά και στην έλλειψη προσωπικού. Το αναθεωρημένο, λοιπόν, ποσό επενδύσεων για το 2021 μειώθηκε 

στο ποσό των 210 εκατομμυρίων ευρώ και σας εξηγούμε για ποιο λόγο. Τον Αύγουστο με την απόφαση υπ’ αριθμόν 631 της ΡΑΕ 

ορίστηκε από τη ρυθμιστική αρχή το επενδυτικό πλάνο του 2021 στα 206 εκατομμύρια ευρώ με αύξηση 18,4% από το 2020. Στο 

ποσό των 206 εκατομμυρίων ευρώ περιλαμβανόταν και ένα ποσό 10 εκατομμυρίων ευρώ που αφορούσε πρόβλεψη ως τμηματική 

πληρωμή της αγοράς ακινήτου συνολικού προϋπολογισμού 25 εκατομμυρίων ευρώ.

Ως γνωστόν, η ολοκλήρωση της αγοράς του ακινήτου εξαρτάται από χρονοβόρες διαδικασίες εγκρίσεων και για τον λόγο 

αυτό στον στόχο των 206 εκατομμυρίων ευρώ, ο στόχος στρογγυλοποιήθηκε στα 200 εκατομμύρια ευρώ, χωρίς τα 10 

εκατομμύρια ευρώ, το ποσό που αφορούσε δηλαδή το ακίνητο. Επομένως, ο στόχος που τέθηκε για το 2021 δεν ήταν αυθαίρετος.

Τι έχουμε κάνει εμείς στη ΔΕΗ; Πού βρίσκεται σήμερα η ΔΕΗ; Λειτουργικά κέρδη 800 εκατομμυρίων ευρώ για το 2021, 

όταν εσείς στην παραδώσατε -το ξαναλέω- χρεοκοπημένη. Η δε μετοχή της ΔΕΗ επί των ημερών σας ήταν ένα χαρτί άνευ αξίας. 



Σήμερα ανοίξτε να δείτε πού βρίσκεται η μετοχή της ΔΕΗ. Οι δε ληξιπρόθεσμες οφειλές των καταναλωτών σήμερα στη 

ΔΕΗ έχουν μειωθεί, έχουν μειωθεί δραματικά. Αυτά είναι τα αποτελέσματα της χρηστής διαχείρισης και διοίκησης. 

Θα αναφερθώ στον βασικότερο δείκτη που είναι οι επενδύσεις. Έτος 2019, επενδύσεις 151 εκατομμύρια. Έτος 2020, 

επενδύσεις 173 εκατομμύρια. Έτος 2021 206 εκατομμύρια. Έτος 2022, η πρόβλεψη και η πορεία 270 εκατομμύρια ευρώ 

επενδύσεις. Αλλά εσάς οι επενδύσεις μάλλον δεν σας λένε τίποτα. Λένε όμως πάρα πολλά οι επενδύσεις για τους εργαζόμενους, 

διότι κάθε επένδυση, κάθε ευρώ επένδυσης κρύβει πίσω της δεκάδες προσλήψεις, δεκάδες επιχειρήσεις δορυφορικές που μπορούν 

να αναπτύξουν την οικονομική τους δραστηριότητα. 

Τα μπόνους καθορίζονται βάσει των οικονομικών στόχων. Οι επενδύσεις της εταιρείας με ποσοστό βαρύτητας στόχου 

60%, ποσοστό επίτευξης 100%. Τα ταμειακά διαθέσιμα της εταιρείας, με ποσοστό βαρύτητας στόχου 40% και ποσοστό επίτευξης 

στόχου 100%. 

Πάμε να δούμε και ποια ήταν τα κριτήρια για να δίνεται ένα μπόνους. Οι στρατηγικοί και λειτουργικοί στόχοι, αυτοί 

αποτελούν και στόχους του διευθύνοντος συμβούλου με ποσοστό βαρύτητας στόχου 25% και ποσοστό επίτευξης 100%. Η 

υποστήριξη της διαδικασίας πώλησης του 49% της εταιρείας με την παροχή προς τη μητρική εταιρεία κάθε είδους πληροφορίας 

στους ενδιαφερόμενους υποψήφιους επενδυτές, τους τεχνικούς οικονομικούς συμβούλους αυτών και την ενεργή και απρόσκοπτη 

συμμετοχή όλων των μελών του διοικητικού συμβουλίου σε αυτήν τη φάση με ποσοστό βαρύτητας στόχου 25% και ποσοστό 

επίτευξης 100% - η ολοκλήρωση του συνόλου των διαδικασιών έκδοσης των προκηρύξεων, προσλήψεων του ΔΕΔΔΗΕ για το έτος 

2021 πρώτου και δεύτερου εξαμήνου. Με ποσοστό βαρύτητας στόχου 50% και ποσοστό επίτευξης 50%, κύριε Πρόεδρε, -και 

τελειώνω- η χρήση και διαχείριση εργασιών στο πεδίο μέσω σύγχρονων τεχνολογιών. 

Και τέλος, υπάρχουν και οι στόχοι που πρέπει να πιάσει το διοικητικό συμβούλιο, η εταιρεία συνολικά, μαζί με τους 

εργαζόμενους βεβαίως, στο πεδίο του περιβάλλοντος και της αειφορίας και της βιώσιμης ανάπτυξης. Σημαντικότατος στόχος, 

σημαντικότατο κριτήριο. Για αυτήν την κατηγορία, για το έτος 2021 ως σχετιζόμενος με το περιβάλλον στόχος της εταιρείας ετέθη 

με βαρύτητα 100% και ποσοστό 100% η ενεργοποίηση χιλίων εκατό έργων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας». 

  

                                                                                                                Ο Υπουργός 

                         Κωνσταντίνος Σκρέκας 

           

       

             

Σελίδες απάντησης: 2

Σελίδες συνημμένων: -

Σ ύ ν ο λ ο Σελίδων: 2



 Πίνακας Κοινοποιήσεων

Βουλευτές κ.κ.:

- Φάμελλο Σωκράτη

- Αβραμάκη Ελευθέριο

- Αγαθοπούλου Ειρήνη

- Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία)

- Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα)

- Αυλωνίτη Αλέξανδρο-Χρήστο

- Βαγενά Άννα

- Βαρδάκη Σωκράτη

- Βέττα Καλλιόπη

- Γιαννούλη Χρήστο

- Γκαρά Αναστασία (Νατάσα)

- Γκιόλα Γιάννη

- Ζεϊμπέκ Χουσεϊν

- Ζουράρι Κωνσταντίνο

- Ηγουμενίδη Νίκο

- Θραψανιώτη Εμμανουήλ

- Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα)

- Κάτση Μάριο

- Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά)

- Λάππα Σπυρίδωνα 

- Μάλαμα Κυριακή

- Μαμουλάκη Χαράλαμπο (Χάρη)

- Μάρκου Κωνσταντίνο

- Μεϊκόπουλο Αλέξανδρο

- Μιχαηλίδη Ανδρέα

- Μουζάλα Γιάννη

- Μπαλάφα Γιάννη

- Μπάρκα Κωνσταντίνο

- Μπουρνού Γιάννη

- Μωραϊτη Αθανάσιο (Θάνο)

- Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα

- Παπαηλιού Γιώργο

- Παπανάτσιου Κατερίνα 

- Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη)

- Πούλου Παναγιού (Γιώτα)

- Ραγκούση Γιάννη

- Σαντορινιό Νεκτάριο

- Σκουρλέτη Παναγιώτη (Πάνο)

- Σκουρολιάκο Παναγιώτη (Πάνο)

- Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ)

- Συρμαλένιο Νίκο

- Τριανταφυλλίδη Αλέξανδρο

- Φίλη Νίκο

- Φωτίου Θεανώ 

- Χατζηγιαννάκη Μιλτιάδη 

- Χρηστίδου Ραλλία
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